
PROTOKÓŁ nr LXXXIV/2023 

Z LXXXIV SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 30 sierpnia 2023 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXXXIV sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostało ok godz. 14:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone więc po jego odczytaniu Przewodniczący 

poddał dzienny porządek obrad pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 12 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXII i LXXXIII sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokoły z LXXXII i LXXXIII 

sesji RM znajdują się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do nich 

uwagi, protokoły zostaną przyjęte. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Klubu Radnych „Dla Przyszłości Sierpca”,  

p. A. Balcerowski, przedstawiając sprawozdanie z działalności Klubu oraz 

najnowszych wydarzeniach, które miały miejsce w okresie wakacyjnym. . Następnie z 

zakresu prac Komisji Budżetu, relację zdał Przewodniczący komisji, p. K. Kacperski. 

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, p. W. Skorutowski, 

przedstawiając przedmiot jej posiedzenia w dniu 24 sierpnia br. Przewodnicząca 

Klubu Radnych „Sierpczanie” poinformowała, w imieniu własnym i jego członków, że 

porozumiewali się oni telefonicznie w sprawie projektów uchwał na sesję RM. 

Przewodniczący komisji Oświaty, p. W. Skorłutowski, wraz z Przewodniczącym RM,  

p. D. Malanowskim, oraz Radną, p. B. Gil, pogratulowali Wydziałowi Oświaty i Kultury 

Urzędu Miejskiego za wspaniałe przygotowanie i poprowadzenie gali z okazji 

rozdania nagród uzdolnionym uczniom a samym uczniom osiągnięcia wysokich 

wyników w nauce. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 27 maja 2023 r. 

do 25 sierpnia 2023 r. -  załącznik nr 3 

Przewodniczący komisji Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, podziękował Burmistrzowi za 

usunięcie wraków samochodów z parkingów miejskich. 

Radny, p. S. Jaworowski, zapytał o zasadność modernizacji skrzyżowania ul. Braci 

Tułodzieckich z ul. Płocką. W odpowiedzi Burmistrz poinformował, iż na parkingu przy 

SP Nr 2 będzie tylko możliwość równoległego parkowania, co ułatwi manewrowanie 

na tym skrzyżowaniu a poza tym oddanie do użytku obwodnicy zmniejszy ruch nawet 

o połowę w tym rejonie. 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, zapytał, czy w Sierpcu pojawił się 

jakiś przypadek wystąpienia choroby legionelli i czy w związku z tym nie ma potrzeby 

przeprowadzenia dezynfekcji wodociągów oraz czy na bieżąco są przeprowadzane 

badania wody, zwłaszcza w tym czasie, kiedy dzieci i młodzież wracają do szkół  



i przedszkoli. Zapytał również o etap prac związanych z przygotowaniem terenów 

zielonych między ul. Paderewskiego a ul. Solskiego. 

Radna, p. B. Gil, nawiązała jeszcze do usuniętych wraków pytając, czy zostały 

usunięte z parkingu ul. Narutowicza przy ul. Jana Pawła II i czy z całej ul. Jana Pawła 

II zostały te wraki usunięte. W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, iż po części zostały one 

usunięte przez właścicieli a miasto usunęło pozostałe 3. Radna zgłosiła, że między 

blokami 30 i 28 ul. Jana Pawła II znajduje się jeszcze jeden wrak bez tablic 

rejestracyjnych. Następnie dołączyła się do pytania Wiceprzewodniczącego RM 

Frydrychowicza w sprawie legionelli i badań wody oraz odczytała sprawy zgłoszone 

przez mieszkańców Sierpca, które zostały zawarte w jednej, złożonej w formie 

pisemnej, interpelacji -  załącznik nr 4. Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, 

wystąpił z prośbą do Burmistrza o pozyskanie środków na dofinansowanie usuwania 

eternitu, ponieważ mieszkańcy zgłaszają takie zapotrzebowanie. Przewodniczący 

komisji Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, zapytał o przebieg doświetlania przejść dla 

pieszych, które miało być przeprowadzone do końca czerwca, czy zostały 

przesunięte terminy. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, zadał pytanie 

dotyczące poprzedniego punktu obrad, odnośnie sprawozdania, jakie wnioski 

zostały złożone i jakich terenów dotyczyły. Radny, p. S. Jaworowski, zapytał, czy 

miasto aplikuje do projektu „Rozświetlić Polskę”. Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, zapytał o realizację zatoczki dla autokarów na ul. Płockiej dla 

uczniów SP Nr 2. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, poinformował, że na kwestie związane z wodociągami 

odpowiedzi udzieli Prezes „EMPEGEK” Sp. z o.o., p. P. Pakieła, który na wstępie 

poinformował, że legionella występuje w wodzie ciepłej i nie ma jej w wodzie zimnej, 

tzn., że nie występuje w żadnym wodociągu w naszym kraju, ponieważ rozwija się 

dopiero w temperaturze 25 - 40ºC a ginie w temperaturach większych. Nie można się 

też zarazić legionellą pijąc wodę a jedynie poprzez wdychanie tzw. aerozolu, czyli 

drobnych kropelek wody najczęściej pod prysznicem, w jacuzzi. Dodał, że wystarczy, 

aby przepłynęła woda o temperaturze 70ºC i ta bakteria ginie. Poinformował, iż  

„EMPEGEK” wykonuje badania wody pod względem mikrobiologicznym nawet dwa 

razy częściej, niż nakazuje to sanepid. Pan Pakieła powiedział, że przed 

rozpoczęciem roku szkolnego zostanie przeprowadzone pogrzanie wody do 

temperatury powyżej 70ºC i przepłukanie całej instalacji wewnętrznej. Będzie to 

działanie prewencyjne, ponieważ nie ma podstaw, aby sądzić, iż legionella jest w 

mieście. Spółka może też przeprowadzić dodatkową dezynfekcję wodociągu, 

ponieważ dodatkowa dawka chloru, która likwiduje drobnoustroje, pomimo, że 

legionelli tam nie ma, pomoże oczyścić instalacje wewnętrzne. Radna, p. B. Gil, 

dopytała o basen, bo przecież tam są prysznice i czy wszędzie tam, gdzie są 

klimatyzacje, są one odpowiednio czyszczone, ponieważ może rozprzestrzeniać się 

także w ten sposób. Pan Pakieła odpowiedział, że na jutrzejszej Radzie Powiatu 

również przekaże te informacje, aby jednostki jemu podległe też przeprowadziły 

stosowne działania w tym kierunku. Na część pozostałych pytań odpowiedzi udzielił 

Burmistrz, p. J. Perzyński, m.in. dotyczące terenów zielonych przy ul. Solskiego – 

procedura przetargowa zostanie rozpoczęta w ciągu najbliższych dni. Jeśli chodzi o 

usuwanie eternitu, to program ten jest uruchamiany pod koniec roku więc wszystkie 

osoby, które zgłoszą się do Urzędu Miejskiego, do Wydziału Spraw Społecznych  

i Komunalnych, taką pomoc otrzymają. W kwestii doświetlenia przejść dla pieszych 



odpowiedzi udzielił Radny, p. P. Rzeszotarski, informując, iż do końca listopada 

projekt ma być skończony. Dodał, iż do projektu wchodzą też przejścia dla pieszych z 

całego powiatu sierpeckiego oraz w tym samym projekcie jest również przebudowa 

przystanku dla dzieci przy SP Nr 2. Odnośnie „Polskiego Ładu” Burmistrz poinformował, 

iż został złożony wniosek dotyczący ul. Emilii Plater i Witosa, przedłużenie w kierunku 

ul. Leśnej, Lipowej i Sosnowej. Gdyby to się nie powiodło, to alternatywnie został 

złożony wniosek o 10 mln zł do „Polskiego Ładu” na przebudowę wszystkich dróg w 

Sierpcu. W kwestii programu „Rozświetlić Polskę” Burmistrz poinformował, iż hasło 

„Rozświetlić Sierpc” pojawiło się dużo wcześniej, bo miasto otrzymało środki na ten 

cel w połowie roku od Pana Marszałka na akcję „Rozświetlić Sierpc”. Dodał, że 

realnie większość lamp, z tego, czy z innego projektu, będzie wymieniona do końca 

2024 r. Radna, p. B. Gil, zapytała, co w przypadku, jeśli ktoś nie chce czekać na 

dofinansowanie a chce usunąć eternit, to wtedy gdzie i do kogo ma się zgłosić. 

Burmistrz, p. J. Perzynski, zasugerował kontakt ze spółką ZGKiM lub Wydziałem Spraw 

Społecznych i Komunalnych Urzędu Miejskiego. Na wszystkie pozostałe interpelacje 

odpowiedź zostanie przekazana na piśmie. 

W tym miejscu Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu RM, p. Z. Długokęckiemu. 

 8. Uchwała RM ws. zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydatach na ławników. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników, p. S. Jaworowski. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydatach na ławników. 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 684/LXXXIV/2023 RM ws. zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników - załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 



9. Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Sierpc - Zachód (etap II). 

O omówienie projektu tej uchwały został poproszony Naczelnik WPS, p. P. Brzeski, 

wyjaśniając, iż projekt był procedowany zgodnie z zapisami ustawy, były zbierane 

wnioski, plan był kilkukrotnie wykładany. Trzy wnioski, które nie były w całości 

uwzględnione, dotyczyły korekt układu drogowego i przesunięcia linii zabudowy, 

natomiast ten, który był w całości uwzględniony dotyczył linii zabudowy. Pozostałe 

wnioski zostały uwzględnione. Dodał, że głosowanie będzie odbywać się nad 

całością uchwały, ponieważ wnioski są zawarte w jej treści i dotyczy ona 

zatwierdzenia planu i uwzględnienia lub odrzucenia wniosków. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Sierpc - Zachód (etap II).  

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 685/LXXXIV/2023 RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru Sierpc - Zachód (etap II) -  załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 

10. Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Sierpc - Zachód (etap III). 

Omówienia projektu tej uchwały również dokonał Naczelnik WPS, p. P. Brzeski, 

wyjaśniając, iż jest to etap zamykający procedowanie całości tego obszaru miasta  

i dotyczy uaktywnienia pewnych terenów na zabudowę mieszkaniową. W trakcie 

procedury również pojawiły się wnioski, które niestety, nie mogły być uwzględnione, 

ponieważ były sprzeczne ze studium. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy to, co zostało 

zapisane na temat usług, dotyczy wszelkiego rodzaju usług, czy tylko wybranych 

usług. Pan Brzeski odpowiedział, że zapisy w sprawie formy usług dotyczą tylko 

obszaru w ramach danej uchwały a każdy plan jest odrębnym bytem. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Sierpc - Zachód (etap III). 



Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 686/LXXXIV/2023 RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru Sierpc - Zachód (etap III) -  załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 

11. Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ETAP I: 

"Sierpienica - dolina rzeki". 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, ponownie poprosił o zabranie głosu 

Naczelnika WPS, p. P. Brzeskiego, który za pośrednictwem wyświetlonej mapy 

przedstawił zakres obszarowy, jaki obejmuje przedmiotowy plan. Dodatkowo został 

też wskazany przez Burmistrza, p. J. Perzyńskiego, nowy przebieg ul. Okulickiego 

łączący ul. Traugutta z drogą krajową nr 10. Radna, p. B. Gil, poprosiła o pokazanie 

na planie terenów komunikacji rowerowej. Ciąg rowerowy został wskazany na 

mapie przez Urbanistę planu, p. Emilię Stachowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ETAP I: 

"Sierpienica - dolina rzeki". 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 687/LXXXIV/2023 RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

ETAP I: "Sierpienica - dolina rzeki"-  załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 



12. Uchwała RM ws. przyjęcia "Założeń do planu zaopatrzenia gminy w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe Miasta Sierpca na lata 2023 - 2038". 

W tym punkcie również o głos został poproszony Naczelnik WPS, p. P. Brzeski, który 

wyjaśnił, że jest to dokument strategiczny miasta, generalnie dokument sektorowy 

dotyczący rozwoju miasta i kształtowania polityki w kwestiach energetycznych na 

jego obszarze. Jest to dokument obligatoryjny, sporządzony na perspektywę  

15-letnią, bez którego nie byłoby możliwe aplikowanie o różnego typu środki 

związane z energetyką, jak np. geotermia będąca najtańszym źródłem, jeśli chodzi o 

ogrzewanie. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy w naszym mieście już coś zrobiono w 

temacie geotermii i biomasy, czy są to dopiero plany. W odpowiedzi Burmistrz,  

p. J. Perzyński, odpowiedział, że miasto już aplikuje o te formy ogrzewania, jeśli chodzi 

o geotermię, wniosek miasta jest w trakcie rozpoznawania a także walczy  

o 60 mln zł na pierwszy odwiert, ale to są lata badań i przygotowywania 

dokumentacji. Z kolei w przypadku biomasy, to miasto korzysta z doświadczeń  

NCBR-u i jednostek, które już składały wnioski. Jeden z tych podmiotów chce 

przeprowadzić testy kotła biomasowego w Sierpcu i robione jest wszystko, aby taki 

test umożliwić i później zastanowić się nad efektywnością takiego źródła, celem 

współpracy z tym podmiotem, jeśli chodzi o pozyskanie energii cieplnej z biomasy, 

czyli np. biomasy rolniczej – słoma, biomasy leśnej – ścinki z tartaków. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia "Założeń do planu zaopatrzenia gminy w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe Miasta Sierpca na lata 2023 - 2038". 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 688/LXXXIV/2023 RM ws. przyjęcia "Założeń do planu zaopatrzenia gminy w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Miasta Sierpca na lata 2023 - 2038" -   

załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (3) 

Artur Dariusz Balcerowski, Dariusz Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 

13. Uchwała RM ws. podwyższenia kapitału zakładowego w Spółce pod firmą "SIM 

Północne Mazowsze" Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Ciechanowie. 

Wyjaśnień do projektu tej uchwały udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, że jest 

ona pochodną spotkania z Prezesem Urbanem, które odbyło się na początku roku, 

jak również środków przekazanych na rachunek miasta stanowiących ok. 10% 

wartości planowanej inwestycji, które to posłużą na rozpoczęcie projektu pod 



względem wykonawstwa. Dodał, że na początku września miasto będzie jeszcze 

aplikować o kwotę prawie 8 mln zł, co będzie kolejną transzą 35%. Także SIM będzie 

zaopiekowany ze strony Krajowego Zasobu Nieruchomości w ok. 45%. Do tego dojdą 

ewentualne wkłady mieszkańców a reszta zostanie rozbita na 20 lat w postaci 

czynszu z dojściem do własności. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. podwyższenia kapitału zakładowego w Spółce pod firmą "SIM 

Północne Mazowsze" Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Ciechanowie. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 689/LXXXIV/2023 RM ws. przyjęcia "Założeń do planu zaopatrzenia gminy w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Miasta Sierpca na lata 2023 - 2038" -   

załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Dariusz Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 

14. Uchwała RM ws. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto 

Sierpc. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, o przedstawienie projektu uchwały 

poprosił Naczelnika WOK, p. M. Zdrojewskiego, który wyjaśnił, iż do zaspokojenia 

potrzeb mieszkańców w zakresie usług przedszkolnych będą niezbędne 24 oddziały, 

19 zlokalizowanych w przedszkolach i łącznie 5 oddziałów zlokalizowanych w obu 

Szkołach Podstawowych, odpowiednio 3 oddziały w SP Nr 2 i 2 oddziały w SP Nr 3, 

co generalnie zapewnia 600 miejsc. Dodał, że obecnie pozostaje łącznie 8 wolnych 

miejsc oraz projekt ten uzyskał pozytywną opinię Mazowieckiego Kuratora Oświaty w 

dniu 24 lipca br. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy miasto ma obowiązek przyjęcia do 

przedszkoli dzieci z rocznika 2019 – 2020 i czy wszyscy nauczyciele pracujący do tej 

pory w oświacie mają pracę oraz poprosiła o relację z uroczystości wręczania 

nauczycielom awansu zawodowego. Naczelnik WOK odpowiedział, iż obowiązkiem 

gminy jest zapewnienie każdemu dziecku w wieku od trzeciego do szóstego roku 

życia miejsca w przedszkolu bądź w oddziale przedszkolnym. Potwierdził również, że 

wszyscy nauczyciele mają zatrudnienie oraz udzielił odpowiedzi na pytanie trzecie, 

dotyczące wręczenia aktów nadania stopnia awansu zawodowego, które zostały 

wręczone siedmiu nauczycielkom, dwóm z MP Nr 3, czterem ze SP Nr 3 i jednej  

z SP Nr 2. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 690/LXXXIV/2023 RM ws. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto 

Sierpc -   załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (3) 

Dariusz Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 

15. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Wyjaśnień do projektu tej uchwały udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, że 

dotyczy on ul. Kosynierów. 

Odnośnie projektu z kolejnego punktu, tj. 16-tego, Burmistrz zaprezentował 

nieruchomość będącą przedmiotem sprzedaży na mapie informując, iż jest ona 

częściowo w terenie objętym jedną z inwestycji budowlanych i jest położona przy  

ul. Płockiej. 

Radna, p. B. Gil, powiedziała, że powierzchnie obu nieruchomości są do siebie 

podobne i zapytała, dlaczego w takim razie cena wywoławcza jest bardzo różna. 

Burmistrz odpowiedział, że jedna działka ma w sąsiedztwie tereny rolne, gdzie 

średnia cena sprzedaży w ostatnim czasie była dużo niższa. W drugim przypadku w 

ostatnim czasie wystąpiły nowe transakcje oraz inne tereny na ul. Płockiej zostały 

zakupione za bardzo atrakcyjne ceny, co ma bezpośredni wpływ na cenę 

sąsiadujących działek. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 691/LXXXIV/2023 RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego -   załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Dariusz Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 

16. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 692/LXXXIV/2023 RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego - załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Dariusz Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, ogłosił 2 min. przerwy. 

17. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, poinformował, że sprzedaż dotyczy lokalu przy Placu 

Kardynała Wyszyńskiego o powierzchni 47 m2 wraz z przynależną piwnicą. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 693/LXXXIV/2023 RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na 



rzecz najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 

18. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, poprosił o głos Burmistrza,  

p. J. Perzyńskiego, który poinformował, że na mocy wcześniejszych umów „Dino” 

przekaże, wymieni się z miastem gruntami związanymi z drogą, która o wartości  

ok. 1 mln zł, zostanie wniesiona na majątek miasta a ustanowienie służebności 

będzie gwarancją możliwości dojazdu na teren firmy przed zakończeniem wszystkich 

niezbędnych procedur. Radna, p. B. Gil, zapytała, co oznacza słowo „każdoczesne”. 

Odpowiedzi udzielił Radca Prawny, p. M. Zasadowski, wyjaśniając, iż „każdoczesny” 

to jest każdy następny. Radna poprosiła o wyjaśnienie jeszcze jednego zwrotu   

w zapisie projektu uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 694/LXXXIV/2023 RM ws. wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej 

- załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Joanna Marta Szewczykowska 



19. Uchwała RM ws. trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Sierpcu. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, o przedstawienie uchwały poprosił 

Naczelnik WSK, p. L. Rymer, która wyjaśniła, iż podjęcie tej uchwały wynika ze zmiany 

ustawy, która uprzednio nazywała się o przemocy w rodzinie a od 22 czerwca 

obowiązuje nowa ustawa pod nazwą o przeciwdziałaniu przemocy domowej, co 

zobowiązuje gminę m.in. do powołania Zespołu Interdyscyplinarnego i do określenia 

trybu powołania i odwołania jego członków. Pytania do projektu w kwestii 

zastosowanej podstawy prawnej uchwały oraz powoływanych do zespołu  

członków zadała Radna, p. B. Gil. W odpowiedzi Naczelnik WSK, p. L. Rymer, 

wyjaśniła przebieg procedury powołania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

oraz zastosowania adekwatnej podstawy prawnej do tego projektu, co potwierdził 

Radca Prawny, p. M. Zasadowski, informując, że zastosowana ustawa jak najbardziej 

obowiązuje. Dodał, że była ona wielokrotnie nowelizowana i w związku z tym te 

nowelizacje znajdują swoje uzasadnienie w późniejszym wskazaniu w dziennikach 

ustaw. Podał też przykład Kodeksu Cywilnego obowiązującego od 1964 r., który 

ciągle jest nowelizowany, co również dotyczy innych aktów prawnych. Radna,  

p. B. Gil, powiedziała, że nigdzie w uchwale nie widziała zapisów o zmianach w 

ustawie i podała przykład podobnych uchwał podejmowanych w innych gminach. 

Pani Rymer wyjaśniła, że fakt opublikowania uchwały w Dzienniku Urzędowym nie 

dowodzi, iż ta uchwała jest aktualna  a następnie objaśniła, jaką właściwą treść 

powinna zawierać przedmiotowa uchwała. Słowa Naczelnik WSK, co do ich 

poprawności, poparł Radca Prawny, p. M. Zasadowski, informując, że w lipcu  

i sierpniu nastąpiło bardzo dużo unieważnień, jeśli chodzi o przyjęte projekty uchwał 

w ościennych gminach. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Sierpcu. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 695/LXXXIV/2023 RM ws. trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Sierpcu - załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 



20. Uchwała RM ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu. 

Projekt tej uchwały został przedstawiony przez Burmistrza, p. J. Perzyńskiego, który 

poinformował, iż pomoc finansowa stanowiąca przedmiot uchwały wynosi 1 mln zł  

i jest rozłożona na dwa lata, na obecny rok 2023 i przyszły 2024 r. oraz chodzi w niej  

o wspólną realizację zadania dotyczącego przebudowy ul. Dworcowej w Sierpcu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu.  

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 696/LXXXIV/2023 RM ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu - 

załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

21. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Zmiany dotyczące uchwały budżetowej na 2023 r. przedstawiła Skarbnik,  

p. K. Joniak, informując, iż zwiększył się plan dochodów bieżących oraz plan 

dochodów majątkowych. W pierwszym załączniku stanowiącym zwiększenia 

dochodów spowodowanych przekazywaniem przez Wojewodę Mazowieckiego, 

Marszałka Województwa Mazowieckiego lub też przez Bank gospodarstwa 

Krajowego środków, które są do wykonania pewnych zadań zleconych, zadań z 

COVID-19. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 697/LXXXIV/2023 RM ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu - 

załącznik nr 18 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 



NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

22. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029. 

W tym punkcie również o głos została poproszona Skarbnik, p. K. Joniak, wyjaśniając, 

iż ta uchwała jest spójna z uchwałą zmieniającą budżet, dlatego najważniejszą 

wprowadzoną zmianą są przedsięwzięcia, które zostały zmienione, m.in. dotacja dla 

Starostwa Powiatowego w dwóch latach pojawia się jako przedsięwzięcie 

wieloletnie, czyli w 2023 r. – 700 000 zł w 2024 r. – 300 000 zł na zadanie pod nazwą 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 3703 w ul. Dworcowej w Sierpcu”. Poza tym 

urealnia się kwoty dochodów, wydatków, przedsięwzięć oraz środków wolnych 

wprowadzonych na realizację wszystkich tych zadań. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029. 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 698/LXXXIV/2023 RM ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu - 

załącznik nr 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

23. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, poinformował o 

planowanym spotkaniu komisji 19 września br. o godz. 15:30. Radny, p. P. Rzeszotarski, 

zaprosił na koncert charytatywny „Sierpczanie dla Klasztoru”, który odbędzie się  

22 września o godz. 16:00. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, podziękował 

Radnym reprezentującym Radę Miejską w poczcie sztandarowym z okazji 

obchodów Powstania Warszawskiego w dniu 1 sierpnia, Radnej, p. Barbarze Gil, 

Radnemu, p. Wojciechowi Jaworowskiemu i Radnemu, p. Krzysztofowi Rudowskiemu. 

Dodał, że będą oni również reprezentować Radę w Pikniku Patriotycznym w dniu  

3 września w Kościele Szkolnym. 



 24. Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący RM, p. Zbigniew 

Długokęcki, zamknął obrady LXXXIV sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej 

Zbigniew Długokęcki  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

Beata Kowalska 


